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OBČ I N A   D I V AČA  

 OBČINSKI SVET 
  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  
  SLOVENIJA 
 

 
Številka: 032-0006/2012-26 
Datum:  17.10.2012 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
15. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  sredo,  dne  17.10.2012, v sejni 

sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Divača g. Drago Božac. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 
sveta): 
ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  
ALOJZIJ MAHORČIČ 
ANDREJ VATOVEC 
BISERKA GRABAR 
BLAŽ MALOVEC  
BRUNO BOMBAČ 
DOBRIVOJE SUBIĆ 
IGOR ZAFRED 
IVAN KOVAČIČ   
JERNEJ FRANC PREMRL 
LILIJANA KOCJAN ŽORŽ 
MATJAŽ VOLK  
MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 
MIRKO MARTINČIČ 
STOJAN LIPOLT 
 
Seja se je pričela ob  17. uri. 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 15. redne seje  Občinskega sveta Občine 
Divača. 
 
DNEVNI RED : 

1. Pregled in potrditev zapisnika  14. redne seje OS 
2. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč  za območje PC Risnik v Občini Divača   

(druga obravnava) 
3. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe Pomoč družini na domu v Občini 

Divača (prva in druga obravnava) 
4. Prevoz osnovnošolskih otrok na dodatnih relacijah v Občini Divača v šolskem letu 2012/2013 
5. Preklic Sklepa Občinskega sveta  o dodatni ugodnosti glede plačila 3. otroka v vrtcu 
6. Polletno poročilo o izvrševanje proračuna občine Divača (gradivo je bilo članom OS 

posredovano že za seje posameznih odborov in komisij). 
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7. Sprememba Pravilnika o plačah, plačilih za opravljanje funkcije in drugih prejemkih 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega  sveta, članov drugih občinskih 
organov in članov sveta KS Občine Divača ter o povračilih stroškov 

8. Dopolnitev programa nakupa in prodaje zemljišč v Občini Divača   
9. Prometna ureditev v Divači (po sklicu SPV – predlogi sklepov) 
10. Volitve članov državnega sveta  
11. Imenovanja:  

- člana v Komisijo  za varnost in preventivo v cestnem prometu  
- člana v Svet  zavoda Kosovelova knjižnica Sežana in predstavnike uporabnikov  
  omenjenega zavoda  

12. Potrditev Sklepa o določitvi izmer in poenotenju cen najema grobnih polj za KS Barka in 
KS Misliče 

13. Informacija o izgradnji vrtca v Divači  in izvedbi razpisa koncesij (zelene 
površine,vzdrževanje cest)  

14. Finančne pomoči 
15. Informacija župana 
16. Poročila odborov in komisij  
17. Pobude in predlogi  
 

       

Župan je  pozdravil vse prisotne, ugotovil  sklepčnost  in v nadaljevanju  predlagal  potrditev  
predloženega dnevnega reda 15. redne seje OS z naslednjimi spremembami:  

- umikom 2. točke dnevnega reda :  
Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč  za območje PC Risnik v Občini Divača.                     

-  dodatno uvrščenimi naslednjimi  točkami  dnevnega  reda :  
- Pravilnik o spremembi Pravilnika  o postopku vračanja sredstev v javno    
  telekomunikacijsko omrežje na območju Občine Divača – pod zaporedno 5. točko 
- Imenovanje Komisije za poslovne prostore – pod zaporedno 11. točko 
- Pooblastilo župana o potrditvi ali zavrnitvi investicijske dokumentacije za prijavljene  

  projekte na javni razpis  »Sofinanciranje operacij za energetsko sanacijo stavb v lasti  
  lokalnih skupnosti« -  pod zaporedno 13. točko 
 
 
Župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se predlagan dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta z predlaganimi spremembami. 
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
V okviru te točke je župan predlagal v sprejem naslednji  
PREDLOG SKLEPA:  
Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe Pomoč družini na domu v Občini Divača se 
sprejema po skrajšanem postopku.  
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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AD 1. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  14. REDNE SEJE OS 

 
Župan je predlagal potrditev predloženega zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta.  
Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA: 
V predlagani vsebini se sprejme  zapisnik 14. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača  v 
predlagani vsebini. 
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
 

AD 2. 
ODLOK O PODELITVI KONCESIJE ZA IZVAJANJE JAVNE SLUŽBE POMOČ 

DRUŽINI NA DOMU V OBČINI DIVAČA 
(PRVA IN DRUGA OBRAVNAVA) 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Višja svetovalka za družbene dejavnosti ga. Derenčin je podala kratko obrazložitev k  predloženemu  
aktu. Pojasnila je, da je omenjeno storitev na območju Občine Divača do sedaj  opravljal Dom 
upokojencev Sežana, na podlagi sklenjene pogodbe z Občino, ki velja do konca leta 2102. Občina 
Divača se je odločila, da  za izvedbo  storitev »pomoč na domu« v prihodnje,  podeli koncesijo. 
Vsebino predlaganega odloka so predhodno obravnavali: Odbor za proračun in  finance, Odbor za 
negospodarstvo in Statutarno-pravna komisija.  
Statutarno pravna komisija je menila da je predlagan  Odlok v skladu z veljavno zakonodajo in 
primeren za nadaljnjo obravnavo ter se predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  
Na Odboru za proračun in finance so  člani  potrdili predlagan odlok, v razpravi so bila  podana 
določena vprašanja v zvezi predlaganim odlokom, na katera so bili podani odgovori na seji sveta 
(način sklenitve in čas trajanja koncesijske pogodbe, pojasnitev metodologije izračuna cene storitve, 
primerjalni podatki z ostalimi sosednjimi občinami..). 
Člani Odbora za negospodarstvo so podprli sprejem predloženega  Odloka in predlagali, da se  vnese 
med razpisne pogoje za podelitev koncesije racionalnost prevozov in nabavo hrane znotraj občine.  
 
Člani sveta na predlagan odlok niso imeli pripomb,  župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme ODLOK o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe Pomoč 
družini na domu v Občini Divača, po skrajšanem postopku.  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
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AD 3. 
PREVOZ OSNOVNOŠOLSKIH OTROK NA DODATNIH RELACIJAH  

V OBČINI DIVAČA V ŠOLSKEM LETU 2012/2013 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Župan je pojasnil problematiko prevozov osnovnošolskih otrok ter otrok s posebnimi potrebami, ki je 
bila predhodno obravnavana na  kolegiju župana. Na kolegiju je bilo podano pooblastilo županu za 
izvedbo javnega naročila za organizacijo prevozov. Zadevo sta predhodno obravnavala Odbor za 
proračuni in finance in Odbor za negospodarstvo.  
Predsednik Odbora za proračun in finance g. Subič je podal  poročilo odbora v zvezi z obravnavo o 
upravičenosti in nujnosti organizacije predlaganih prevozov in o nujnosti ureditve varnih poti in 
pločnikov . Člani Odbora so  potrdili sklep v predlagani vsebini .   
Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič Franetič je posredovala sklep odbora, ki podpira 
sprejem predlaganega sklepa in poziva, da se organizacijo navedenih prevozov  izvede čimprej.  
 
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb, župan je  dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Občina Divača zagotovi organizacijo prevoza šoloobveznih otrok na relaciji Gabrovo naselje - 
Osnovna šola Divača  in na navedenem območju uredi ustrezno postajališče. Sredstva za plačilo 
navedene storitve in ureditve postajališča se zagotovijo v občinskem proračunu. Ob tem se 
zagotovi  organizacija prevoza tudi za učence iz Lokve, ki imajo  status učencev Osnovni šoli 
Divača. 
Občina Divača zagotovi organizacijo prevoza šoloobveznih otrok s posebnimi potrebami, ki 
skladno z odločbami o usmeritvi obiskujejo osnovnošolski program v javnih zavodih izven 
občine in imajo stalno bivališče v občini Divača. Skladno z odločitvami pristojnih strokovnih 
organov se zagotovi tudi spremljevalca otok. 
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
 

AD 4. 
PREKLIC SKLEPA OBČINSKEGA SVETA  O DODATNI UGODNOSTI  

GLEDE PLAČILA 3. OTROKA V VRTCU 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Župan je podal kratko obrazložitev k predlogu preklica Sklepa Občinskega sveta Občine Divača št. 
032-0011/2009-43, sprejetega na 24. redni seji OS dne 18.6.2009. Ta sklep  določa, da se prispevek 
staršev za program predšolske vzgoje v JZ Vrtec Sežana, ki imajo stalno prebivališče v Občini Divača, 
zniža za en plačilni razred v primeru, da imajo starši tri ali več predšolskih otrok ali šoloobveznih 
otrok. V primeru, da vrtec obiskujeta dva ali več otrok iz družine, se  prispevek zniža za starejšega 
otroka.  
Pristojnost določanja višine plačila za osebe, ki imajo otroke v vrtcih, je z letošnjim letom prešla na 
Center za socialno delo Sežana. Dodatna znižanja za občane, ki jih določi posamezna občina, so še 
vedno v pristojnosti občin. Po uveljavitvi  Zakona o uravnoteženju financ, vsesplošno ekonomsko 
krizo   in težnjo po zmanjševanju proračunskih odhodkov, so se v nekaterih občinah odločili za 
ukinitve dodatnih ugodnosti, ki so jih nudile občine svojim občanom na navedenem področju.  
Občinskemu svetu se predlaga priloženo gradivo v obravnavo in odločitev. Ugodnosti, ki veljajo iz 
navedenega sklepa bi prenehale veljati s 1.11.2012.  
Predlagano gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za proračun in finance in Odbor za 
negospodarstvo.  
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Odbora za proračun in finance je predlagal, da omenjena olajšava za tretjega otroka ostane v veljavi, 
da se te dodatne ugodnosti, ki jo z dodatnim sklepom zagotavlja Občina Divača, ne ukine. 
Odbor za negospodarstvo je menil, da bi upoštevanje veljavnega sklepa bilo upravičeno v primeru, da 
bi ta ugodnost zajela družine, ki so resnično  v socialni stiski, vendar pa sklep velja  za vse, ne glede 
na socialne razmere. Glede na upoštevanje Zakona o uravnoteženju javnih financ, vsesplošno 
ekonomsko krizo ter težnjo po zmanjševanju proračunskih   odhodkov, Odbor soglaša z ukinitvijo 
dodatne ugodnosti, ki jo je z dodatnim sklepom zagotavljala občanom Občina Divača.  
Na seji sveta je potekala razprava, v kateri je svetnica ga. Kocjan Žorž menila, da ta ukrep - dodatna 
ugodnost, ki jo je z dodatnim sklepom  nudila Občina Divača občanom, se ne pojmuje kot socialno 
pomoč, temveč kot vzpodbujanje mladih družin, da imajo več otrok. Zato predlaga, da se ta ugodnost 
ne ukine.  
Njenemu mnenju sta se pridružila tudi svetnika:  g. Mahorčič in g. Vatovec.  
 
Po zaključeni razpravi je župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se predlog o prenehanju veljavnosti Sklepa Občinskega sveta Občine Divača št. 032-
0011/2009-43, sprejetega na 24. redni seji OS dne 18.6.2009. Ugodnosti, ki  izhajajo iz 
navedenega sklepa prenehajo veljati z dnem 1.11.2012.  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  7 članov sveta. 
PROTI je glasovalo 7 članov sveta.  
Sklep ni bil sprejet.  
 

 
AD 5. 

PRAVILNIK O SPREMEMBI PRAVILNIKA  O POSTOPKU VRAČANJA SREDSTEV  
  V JAVNO TELEKOMUNIKACIJSKO OMREŽJE NA OBMOČJU OBČINE DIVAČA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Predsednik Komisije za vračanje sredstev v  javno telekomunikacijsko omrežje g. Premrl je pojasnil 
razloge za spremembo obstoječega pravilnika. Gre za spremembo 10. člena omenjenega  Pravilnika, z 
namenom, da se skrajša in poenostavi način vračanja omenjenih sredstev občanom (dosedanje 
pogodbe sklenjene med Občino Divača in občani za izvedbo poravnave, se nadomesti z odločbami ). 
Predlog spremembe pravilnika je predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija. Ugotovila je, da 
je predlagan akt usklajen z veljavno  zakonodajo   in primeren za nadaljnjo obravnavo ter ga 
predlagala v  sprejem Občinskemu svetu.  
Na seji sveta ni bilo razprave o predloženem aktu. 
 

Župan  je dal na  glasovanje.  
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme Pravilnik o spremembi pravilnika o postopku vračanja vlaganj 
v javno telekomunikacijsko omrežje na območju Občine Divača. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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AD 6. 
POLLETNO POROČILO O IZVRŠEVANJE PRORAČUNA OBČINE DIVAČA V 

OBDOBJU 01-06/2012 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Strokovna delavka Občinske uprave ga. Pavlovčič je predstavilo Poročilo o izvrševanju proračuna 
občine Divača v prvem polletju.  
Omenjeno poročilo je bilo predhodno predstavljeno na vseh matičnih Odborih in Komisijah 
Občinskega sveta.  Predsedniki posameznih   odborov in komisij so na seji sveta podali poročila o tem.  
Na seji je v zvezi z podanim poročilom potekala krajša razprava, v kateri je bila s strani svetnikov 
podana ugotovitev, da  pri delovanju  Občinske uprave manjka direktor OU, pogreša se pravniška 
svetovanja, delovanje pravne službe v občinski upravi.  Svetnike je zanimalo kdo na Občini je 
odgovoren za sklenitev pogodbe med Slovenskimi železnicami in Občino Divača za rekonstrukcijo 
ceste v Gornje Ležeče, v kateri je Občina po malomarnosti  izgubila kar nekaj finančnih sredstev.  
Člani sveta so se zadržali pri posameznih postavkah, strokovna delavka je podala odgovore in 
pojasnila na njihova vprašanja. 
 
Občinski svet Občine Divača se je seznanil z Polletnim poročilom o izvrševanju proračuna 
Občine Divača v obdobju 01-06/2012. 
 
 
 

AD 7. 
SPREMEMBA PRAVILNIKA O PLAČAH, PLAČILIH ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE 

IN DRUGIH PREJEMKIH OBČINSKIH FUNKCIONARJEV, ČLANOV DELOVNIH 
TELES OBČINSKEGA  SVETA, ČLANOV DRUGIH OBČINSKIH ORGANOV IN 
ČLANOV SVETA KS OBČINE DIVAČA TER O POVRAČILIH STROŠKOV 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Kratko obrazložitev k predloženemu aktu je podala strokovna služba občine ga. Vesna Pavlovčič. Na 
podlagi sprejetega Zakon o uravnoteženju javnih financ (ZUJF), ki ga je sprejel Državni zbor v 
mesecu maju in je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 40/2012, veljati pa je začel 31.05.2012 in  se  
uporablja  od 01.06.2012 dalje, ZUJF spreminja in dopolnjuje določbe več zakonov, med drugim tudi 
določbe Zakona o lokalni samoupravi.  
ZUJF v 128. členu določa, da se spremeni 34.a člen Zakona o lokalni samoupravi, in sicer:  
»Članu občinskega sveta, razen podžupanu, pripada sejnina za udeležbo na seji občinskega sveta ali 
seji delovnega telesa občinskega sveta. Letni znesek sejnin, vključno s sejninami za seje delovnih teles 
občinskega sveta, ki se izplača posameznemu članu občinskega sveta, ne sme presegati 7,5 % plače 
župana. Pri tem se ne upošteva dodatek za delovno dobo.«   
Pred spremembo je 34.a člen ZLS določal, da letni znesek, ki ga prejeme član občinskega sveta ne sme 
presegati 15% plače župana. 
Predlagano spremembo Pravilnika so predhodno obravnavali vsi matični odbori in komisije 
Občinskega sveta Občine Divača. Poročilo o tem so podali  predsedniki  posameznih odborov in 
komisij, ki  so sprejeli predlog  spremembe v naslednji vsebini:   
 
V Pravilniku o plačah, plačilih za opravljanje funkcije in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov drugih občinskih organov in 
članov svetov krajevnih skupnosti Občine Divača ter o povračilih stroškov (Ur.l. RS, št. 71/00 in 
93/11) se v drugem odstavku 5. člena  številka 15% nadomesti s številko7,5%.  
 
Na seji sveta na predlagan sklep ni bilo pripomb. 
 
Župan je predlagal glasovanje. 
PREDLOG SKLEPA:   
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Občinski svet Občine Divača sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika o plačah, plačilih za 
opravljanje funkcije in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles 
občinskega sveta, članov drugih občinskih organov in članov sveta krajevnih skupnosti Občine 
Divača ter povračilih stroškov v predlagani vsebini. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  

 
AD 8. 

DOPOLNITEV PROGRAMA NAKUPA IN PRODAJE ZEMLJIŠČ  
V OBČINI DIVAČA 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Strokovna služba Občine g. Felicjan  je predstavi predlog dopolnitve programa nakupa in prodaje 
zemljišč v občini Divača.  
Omenjeno gradivo je  predhodno obravnaval Odbor za prostorsko planiranje. Poročilo o tem je podal 
predsednik odbora g. Volk.  Odbor predlaga Občinskemu svetu v sprejem predlog  Dopolnitve načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine Divača 2012 v naslednji obliki:  

1. Soglaša se  s prodajo parcel:  del  3047/1 k.o. Barka cca 20m2), del 3047/1 k.o. Barka 
(100m2), 47, 48, 3030/1 k.o. Barka (997 m2,1903m2), del 1344/82 k.o. Senožeče (100m2), 
del 3480/8 k.o. Senožeče (cca 100 m2); 

2. Vlogo Ivančič Ines za najem parcel št. 726/1, 728, 727, 552/315  k.o. Divača se zavrne. 
3. Potrdi se zamenjava parcel št. 2697/1 za 2697/5, obe k.o. Senožeče in prodaja parcele št. 9, 

k.o. Senadole. 
Na seji sveta so svetniki podprli predlagan Sklep Odbora za prostorsko planiranje. 

Župan je dal na glasovanje: 
PREDLOG SKLEPA  
Občinski svet Občine Divača sprejme predlog dopolnitve že obstoječega letnega načrta 
razpolaganja in načrta oddaje   nepremičnega premoženja, sprejet na 12. redni seji dne 6.2.2012  
Občinskega sveta Občine Divača in sicer:  
 
    NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM 
 

 LOKACIJA 

 Parcelna številka 
katastrska 

občina 

PRODAJA del 3047/1 Barka 

PRODAJA del 3047/1 Barka 

PRODAJA 47, 48, 3030/1 Barka 

PRODAJA del 1344/82 Senožeče 

PRODAJA del 3480/8 Senožeče 

  
Občinski svet Občine Divača ne sprejme predloga načrta oddaje nepremičnega premoženja 
(par.št. 726/1, 728, 727, 552315 k.o. Divača) . 
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                                                                 AD 9. 
                                  PROMETNA UREDITEV V DIVAČI 

                                    (PO SKLICU SPV – PREDLOGI SKLEPOV) 
 
Strokovna služba Občine g. Felicjan je obrazložil predlagane sklepe Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu, ki jih je sprejel na svoji seji, na podlagi  obravnavanih posameznih vlog. Predlogi 
sklepov  so navedeni v priloženem Zapisniku SPV in  se jih predlaga v potrditev Občinskemu svetu.  
Na seji sveta je v zvezi z podanimi predlogi potekala krajša razprava, v kateri so svetniki podali svoja 
mnenja. 
Člani Občinskega sveta so podprli  predloge sklepov v predlagani vsebini, razen sklepa v okviru 4. 
točke zapisnika, ki se nanaša na pobudo skupine krajanov iz Divače, za spremembo prometnega 
režima na Bevkovi ulici in delu Kettejeve ulice. SPV je skrbno preučil predlog in sprejel sklep, da se 
predlogu g. Cerkvenika in ostalih podpisnikov pobude, ne ugodi, da se zavrne in obdrži obstoječo  
ureditev. Hkrati pa SPV opozarja Občinski svet, da v primeru spremembe, svetniki nosijo odgovornost 
za morebitne nesreče, ki se bodo na tem odseku zgodile. Ker so bila mnenja in ugotovitve svetnikov 
pri tem predlogu -  spremembi Bevkove ulice  dela Kettejeve ulice iz enosmernega v dvosmerni 
promet zelo različna, je bil podan predlog, da se to točko umakne z dnevnega reda 15. redne seje OS. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje:  
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se predlagane sklepe SPV kot so navedeni v  Zapisniku SPV z dne 5.10.2012,  razen 
sklepa v okviru 4. točke, katero se umika z dnevnega reda .  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 10. 
VOLITVE ČLANOV DRŽAVNEGA SVETA 

 
Predsednica KVIAZ-a  ga. Grabar  je  podala poročilo komisije v zvezi z obravnavo vloženih 
kandidatur za elektorja in za kandidata za člana državnega sveta.  Komisija je prejela: 

- 2 predloga za elektorja:IVAN KOVAČIČ  in JERNEJ FRANC PREMRL 
- 1 predlog za kandidata državnega sveta: PETER BORŠIČ 

Komisija je ugotovila, da so kandidature pravilno vložene. Sestavila je seznam predlaganih kandidatov 
po abecednem vrstnem redu njihovih priimkov in predloge posredovala v nadaljnji postopek 
Občinskemu svetu.  
Na seji sveta je župan za izvedbo tajnih volitev članov državnega sveta imenoval 3 člansko komisijo, v 
sestavi: 
- LILIJANA KOCJAN ŽORŽ – predsednica 
- ALOJZ MAHORČIČ – član  
- BISERKA GRABAR – član  
 
Na podlagi predhodnega postopka  sta bila v skladu s pravili občinskega sveta predlagana naslednja 
kandidata za elektorja : 
IVAN KOVAČIČ, roj. 20.7.1980, stanujoč Dolnje Ležeče 69, 625 Divača  
JERNEJ FRANC PREMRL, roj 27.9.1972, stanujoč Senožeče 103, 6224 Senožeče 
 
Člani sveta so elektorja izvolili  s tajnim glasovanjem. 
Udeleženci so glasovali o posameznih   kandidatih.  
 
a) Glasovalo je  15 (petnajst) članov. 
     Neveljavnih glasovnic ni bilo . 
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b) Predlagana kandidata sta dobila naslednje število glasov: 
1. IVAN KOVAČIČ                               2 glasova  
2. JERNEJ FRANC PREMRL             13 glasov  

 Priimek in ime         glasov 
   

   
 
c) Predsedujoči je ugotovil, da je na podlagi določb 6. člena pravil  izvoljen za elektorja: 
    JERNEJ FRANC PREMRL , roj. 27.9.1972, stanujoč Senožeče 103, 6224  Senožeče. 
  
Na podlagi predhodnega postopka  je  bil v skladu s pravili občinskega sveta predlagan naslednji 
kandidat  za člana državnega sveta: 
BORŠIČ PETER, roj.4.1.1973, stanujoč v Hrpeljah, Slavniška cesta 5, 6240 Kozina. 
 

Člani sveta so kandidata določili s tajnim glasovanjem.           
Udeleženci so glasovali o predlaganem kandidatu. 
            
a) Glasovalo je  15 (petnjast) članov. 
    Neveljavnih glasovnic ni bilo . 
 
b) Predlagan kandidat je dobil naslednje število glasov: 

1. BORŠIČ  PETER  7 
  Priimek in ime glasov 

 
c) Predsedujoči je ugotovil, da je na podlagi določb 6. člena pravil določen za kandidata za  
     člana državnega sveta:                 
BORŠIČ PETER, roj. 4.1.1973, stanujoč v Hrpeljah, Slavniška cesta 5, 6240 Kozina. 
 

 
AD 11. 

IMENOVANJA: 
 

- člana v Komisijo  za varnost in preventivo v cestnem prometu  
- člana v Svet  zavoda Kosovelova knjižnica Sežana in predstavnike uporabnikov  
  omenjenega zavoda  
- članov v Komisijo za poslovne prostore 

Predsednica KVIAZ-a ga. Grabar je prisotne seznanila  s sprejetimi Sklepi  KVIAZ-a glede razrešitve 
člana  iz Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ter imenovanju novega člana v omenjeno 
komisijo ter ju predlaga v sprejem Občinskemu svetu. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:  
PREDLOG SKLEPA:   
Na podlagi odstopne izjave g. MAHORČIČ ALOJZA, Nova cesta 22, 6215 Divača,  se 
imenovanega razreši s funkcije članstva v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, kjer 
je bil imenovan kot predstavnik Občinskega sveta Občine Divača.   
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
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V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, se kot predstavnik Občinskega sveta Občine 
Divača imenuje MIRKO MARTINČIČ, stanujoč Goriče pri Famljah 10/a, 6217 Vremski Britof.  
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Člani komisije so obravnavali vlogo Kosovelove knjižnice Sežana glede imenovanja predstavnika v 
Svet zavoda Kosovelova knjižnica Sežana in  Sklep Občine Hrpelje-Kozina, ki je predlagala 
imenovanje Karmen Mikolj, Javorje 2, 6243 Obrov. Ker gre za imenovanje skupnega predstavnika 
Občin: Hrpelje-Kozina, Komen in Divača in je v tem primeru na vrsti Občina Hrpelje Kozina, so člani 
Komisije potrdili predlagan Sklep Občine Hrpelje Kozina.  
Na predlagan Sklep člani sveta niso imeli pripomb.  
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
V Svet Zavoda Kosovelova knjižnica Sežana, se imenuje KARMEN MIKOLJ, stanujoča Javorje 
2, 6243 Obrov. 
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Člani KVIAZ-a so obravnavali vlogo Kosovelove knjižnice Sežana o potrditvi predstavnikov 
uporabnikov – predlagani sta: Vera Bernetič (Občina Sežana) in Mirjam Frankovič Franetič (Občina 
Divača).  Komisija  je  potrdila predlagano imenovanje in predlog podala v sprejem OS. 
 
Na seji sveta je potekala krajša razprava, po kateri  je župan dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V Svet Zavoda Kosovelova knjižnica Sežana,se kot predstavnike  uporabnikov, potrjuje: 
- VERO BERNETIČ (Občina Sežana)  
- MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ (Občina Divača). 
 
Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI  so glasovali  0 člani sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
V okviru te točke je župan predlagal v potrditev Občinskemu svetu imenovanje Komisije za poslovne 
prostore. 
PREDLOG SKLEPA:  
Potrjuje se predlog župana Občine Divača – Sklep št. 478-0048/2010-1 z dne 27.09.2012 o 
imenovanju Komisije za poslovne prostore v naslednji sestavi:  
- LILIJANA KOCJAN ŽORŽ, občinska svetnica – predsednica komisije 
- DOBRIVOJ SUBIČ, občinski svetnik – član komisije, 
- KLAVDIJ SKUK, zunanji strokovnjak – član komisije.  
Strokovne naloge in opravila za omenjeno komisijo opravlja organ občinske uprave, pristojen za 
upravljanje in gospodarjenje s poslovnimi prostori – Nataša Macarol.  
 
Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
ZA je glasovalo  7 članov sveta. 
PROTI  so glasovali  4 člani sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
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AD 12. 
POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI IZMER IN POENOTENJU CEN NAJEMA 

GROBNIH POLJ ZA KS BARKA IN KS MISLIČE 
 
Strokovna služba Občine Divača je prisotnim pojasnila, da Krajevna skupnost Barka in Krajevna 
skupnost Misliče urejata pokopališča izven koncesijske pogodbe.  
Krajevna skupnost Barka je na Občino posredovala predlog o poenotenju cen za grobna polja tudi na 
območju KS Barka in KS Misliče, ki ga je predhodno obravnaval Odbor za proračun in finance in 
Odbor za gospodarstvo. Oba odbora sta soglaša s podanim predlogom. 
Na seji sveta na predlagan sklep ni bilo pripomb.  
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača se je seznanil s poenotenjem cen za grobna polja tudi na območju 
KS Barka in KS Misliče.  

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 13. 
POOBLASTILO ŽUPANA O POTRDITVI ALI ZAVRNITVI INVESTICIJSKE 

SDOKUMENTACIJE ZA PRIJAVLJENE PROJEKTE NA JAVNI RAZPIS 
»SOFINANCIRANJE OPERACIJ ZA ENERGETSKO SANACIJO STAVB V LASTI 

LOKALNIH SKUPNOSTI« 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli pred samo sejo, ker  je bila točka dodatno vključena v dnevni 
red 15. redne seje OS.  
Strokovna služba Občine ga. Hreščak je pojasnila, da Uredba o enotni metodologiji za pripravo in 
obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Uradni list RS, št. 60/2006),  določa 
pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije za vse investicijske projekte in druge ukrepe, ki se 
financirajo po predpisih, ki urejajo javne finance. 
Uredba v 10. členu navaja vrste investicijske dokumentacije, ki jih je potrebno izdelati glede na fazo 
projektnega  
Podala je informacijo o možnostih prijave projektov na razpis Ministrstva za infrastrukturo in prostor 
»Sofinanciranje operacij za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti«, ki je bil objavljen v 
Uradnem listu Republike Slovenije dne 21.9.2012. 
V našem Odloku o proračunu za leto 2012  je v 11. členu navedeno, da župan lahko sprejema 
odločitve o potrditvi oz. zavrnitvi investicijskih dokumentov za projekte, ki so že vključeni v proračun 
s sklepom. 
Ker navedenih projektov še nimamo vključenih v proračun in je prvi rok za prijavo 2.11.2012,  je 
potrebno sprejeti navedeni sklep, če se hočemo z  projekti prijaviti na prvi rok. 
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Divača se je seznanil z namero o prijavi projektov na razpis Ministrstva za 
infrastrukturo in prostor «Sofinanciranje operacij za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih 
skupnosti«, ki je bil objavljen v Uradnem listu Republike Slovenije dne 21.9.2012. 
Občinski svet Občine Divača pooblašča  župana Občine Divača, da sprejme odločitev o potrditvi 
ali zavrnitvi  investicijske dokumentacije (dokumenta identifikacije investicijskega projekta, 
investicijski program) za projekte oz. operacije in sicer: OŠ Divača s telovadnico,OŠ Senožeče. 
 



 12

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

AD 14. 
FINANČNE POMOČI 

 
Predsednik Odbora za finance g. Subič je Občinskemu svetu predlagal v  sprejem predloge Sklepov, 
sprejetih na omenjenem odboru v zvezi z obravnavo vlog za dodelitev finančnih pomoči, kot so 
navedeni v predloženem Zapisniku Odbora.  
V razpravi je svetnik g. Vatovec podal pripombo na predlagan sklep pod zaporedno št. 8, v okviru 11. 
točke dnevnega reda , ki se nanaša na vlogo društva Sožitje iz Sežane. Kot član omenjenega društva je 
prisotne informiral, da je društvo v primerjavi z ostalimi sosednjimi občinami, od Občine Divača  
prejelo bistveno  manj sredstev v tekočem letu. Omenjeno društvo šteje 39 članov iz občine Divača, 
zato predlaga, da se društvu dodeli 200,00 € finančne pomoči.  
Na ostale  predlagane  sklepe ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini  se sprejme  Sklepe Odbora za proračun in finance, za dodelitev finančnih 
pomoči, na podlagi obravnavanih vlog,  kot so navedeni v okviru 11. točke Zapisnika  z dne 
8.10.2012, s spremembo predloga pod zaporedno št. 8, kjer se namesto predlaganih 100,00 €    
dodeli –društvu Sožitje 200,00 € finančne pomoči.  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 15. 
INFORMACIJA O IZGRADNJI VRTCA V DIVAČI  IN IZVEDBI RAZPISA KONCESIJ 

(ZELENE POVRŠINE,VZDRŽEVANJE CEST) 
 
Predstavnik strokovnih služb Občine Divača  g. Edo Franetič je podal obrazložitev k  Poročilu o 
izgradnji vrtca v Divači. Poročilo je bilo  posredovano  v pisni obliki  vsem članom sveta, skupaj z 
ostalim gradivom za sejo sveta, z njim so se  predhodno seznanili vsi matični  občinski odbori in 
komisije.  
g. Franetič je pojasnil, da bo Občina morala na podlagi določene pogodbe objekt divaškega vrtca 
predati v upravljanje javnemu zavodu Vrtec Sežana in ga obenem zavezati, da bodo vrtec v Divači 
pravilno vzdrževali, kajti v poslovanje javnega zavoda Vrtec Sežana sodi tudi  vzdrževanje objektov. 
Pripomnil je, da bo potrebno doreči glede   namembnost kletnih prostorov v vrtcu Divača. 
V  nadaljnji razpravi je svetnik g. Mahorčič opozoril na nedavno obilno deževje, kar je posledično  
delno poškodovalo fasado vrtca. Predlaga, da se divaškemu vrtcu določi skrbnika – gospodarja.  
g. Lipolt  je predlagal, da se apelira  na to, da se skliče skupni sestanek  med hišniki vrtca in izvajalci 
vrtca, posebej za gradbeni del, posebej za  elektroinstalacije, ter da se za pravilno ravnanje in 
vzdrževanje vrtca, hišnike  vrtca primerno usposobi.  
Svetnica ga. Biserka je pripomnila, da Občina Divača kot soustanovitelj in sofinancer  javnega zavoda 
Vrtec Sežana ima pravico zahtevati  točno določeno število delovnih mest v Vrtcu Sežana – enoti 
Divača. 
Župan je  razpravo zaključil  s pripombo, da se bo  delovanje in vzdrževanje divaškega vrtca 
nadziralo. V kolikor se bo ugotovilo, da zadeve ne gredo v pravo smer, bo Občina postopala  vmes v 
skladu z svojimi pooblastili.  
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V okviru te točke je g. Franetič pojasnil, da sta na podlagi predpisanih postopkov, bili razpisani in 
podeljeni 2 koncesiji v Občini Divača in sicer: za vzdrževanje zelenih površin in za vzdrževanje 
lokalnih cest, obe za obdobje 5 let.  Koncesijski sistem predvideva izdelavo plana za naslednje leto za 
izvedbo del  in skladno s tem se predvidijo tudi proračunska sredstva.  Pripravljen predlog plana  
posameznih del, bodo obravnave vse krajevne skupnosti v občini in ga dokončno oblikovale.  
V razpravi je člane sveta zanimalo kdo in kako se bo nadziralo opravljanje dela koncesionarja. 
g. Franetič je pojasnil, da se bo potrebno poslužiti nadzora lokalne skupnosti.  
Svetnica  ga. Štrucl Dolgan je predlagala, da se napiše določen delovni nalog za izvajalca koncesije , 
ki se v krajevni skupnosti potrdi, da se ve, kaj določen koncesionar počne. 
g. Franetič je v zvezi s tem odgovoril, da bo predlagana zadeva  stvar dogovora sna skupnem sestanku 
z krajevnimi skupnostmi. 

 
AD 16. 

INFORMACIJA  ŽUPANA 
 
Župan je podal naslednje informacije: 

1. Oskrba prebivalstva s pitno vodo Obale in Krasa 
2. Prijava terjatev  v postopek stečaja Primorje d.d.- Cestno podjetje  N.Gorica  pogajanja 

nova pogodba 
3. Postopek  renoviranja Statuta in poslovnika občine, odlok o pristojnostih KS 
4. Razvoz vode Kozjane, Vareje, Misliče, Gornje Ležeče 
- Namestitev vodnih števcev Kozjane in urejanje filtrirne naprave, 
- Projektna dokumentacija vodnih jaškov za Vareje, Misliče, Vatovlje 
5. Postopek  renoviranja Statuta in poslovnika občine, odlok o pristojnostih KS 
6. odprtje separatorja  – odlagališče smeti Vrhovlje, problematika R CERO Nova Gorica 
7. Projekt COMENIUS  – obisk predstavnikov  partnerjev iz Švedske od 25.10. do 

26.10.2012 
8. Pooblastila podpisovanja in zastopanja župana v času odsotnosti od 22.10 do 29.10.2012 
9. Anonimna pisma naslovljena na občino    

 
V zvezi z dopisom svetnika g. Alojza Mahorčiča, so bile podane naslednje informacije:  

1.  Pojasnilo v zvezi z delom   v Škocjanskih jamah, je podala  svetnica ga. Kocjan Žorž 
2.  Delo  v Muzeju je predstavila direktorica Razvojnega centra ga. Nataša Matevljič 
3.  Poročilo o izvedbi občinskega praznika  sta podali  ga.Nataša Matevljič in ga. Lilijana  
     Kocjan Žorž   
4.  Prihodek od turistične takse, je pojasnil  župan g. Božac  
5.  Župan je podal pojasnilo k  vprašanju glede dohodka občine od  Škocjanskih jam. 

 
Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Mirjam  Frankovič Franetič  je prisotnim podala širšo 
informacijo glede  možnostih  združitve  šole in vrtca v skupni zavod, kar so podrobno obravnavali na 
Odboru za negospodarstvo in na podlagi ugotovitev sprejeli sklep, da odločitve o združitvi ne 
podpirajo.  
V nadaljevanju je prisotne seznanila z potekom  aktivnostmi glede uvedbe  oddelka za nižji 
izobrazbeni standard v Osnovni šoli Divača. 
 

 
AD 17. 

POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ  
 

Predsedniki posameznih odborov in komisij so stališča odborov in komisij vezanih na dnevi red 15. 
redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda, razen pobud podanih na posameznih 
odborih in komisijah, ki bodo vključene v naslednjo točko dnevnega reda.   
V okviru  te točke je bila podana pripomba svetnika g. Subiča na zapisnik Odbora z infrastrukturo, da 
se v zapisnik vnese navedbo glede njegovega odhoda iz same seje odbora (vzrok zakaj je sejo 
zapustil).  
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AD 18. 

POBUDE IN PREDLOGI 
 
Pobude podane na 15. redni seji OS: 

• g. Alojz Mahorčič je predlagal, da Občina Divača pismeno obvesti vsa  društvom v občini 
Divača, ki so zainteresirana za pridobitev prostorov v Zadružnem domu Divača – s ciljem, da 
se  prostore Zadružnega doma racionalno razdeli.  

• ga. Lilijana Kocjan Žorž: 
o je pripomnila glede ureditve prostorov v Zadružnem domu za društva  obstaja  možnost, 

da bi bili omenjeni prostori v skupni uporabi posameznih društev; 
o predlagala je, da se določi odgovorno osebo za divaško knjižnico, ki bo nadaljevala 

aktivnosti v Knjižnici Divača.  
• g.Bruno Bombač je podal pobudo  za ureditev prostorov v pritličju divaškega vrtca, z 

postavitvijo pregradnih sten, obstaja možnost ureditve večjega števila prostorov za potrebe 
občinskih društev.  

• ga. Mirjam Frankovič Franetič je opozorila na potrebno sanacijo dela ceste  proti  Škofljam in 
propadajočega škofeljskega mostu, ter ponovno urgirala glede prestavitve table, ki označuje 
kraj Škoflje. 

 
Pobude podane na Odboru za proračun in finance:  

• ga. Štrucl Dovgan je predlagala, da se pred sprejemanjem proračuna Občine Divača za leto 
2013 uredi-spremeni Odlok o pristojnostih KS. 

• ga. Biserka Grabar je predlagala: 
o vodstvo Občine naj  določi nekoga oziroma zaposli osebo, ki bo nadzirala    koncesionarje 

v občini Divača 
o opozorila je na neupravičeno parkiranje avtomobilov ob tabli - divaški učni poti  
o v zvezi z omejitvijo hitrosti na delu cestišča iz smeri Divača proti Gabrovemu  

naselju, predlaga  prestavitev table z označitvijo naselja Divača v smeri proti Lokvi  
o čim prej naj se  izdela načrt varne poti iz Gabrovega naselje pa  do Osnovne  šole Divača 
o opozorila na pomanjkljivo  postavitev tabel in  označitev poti za Škocjanske jame         

• g. Dobrivoj Subič je predlagal: 
o  postavitev dveh klopi v parku ob spomeniku padlih borcev v Divači 
o Občinska uprava naj obvesti društva, ki so se prijavila na razpis za pridobitev 

proračunskih sredstev, kdaj bodo sredstva nakazana 
o zahteva se ureditev igrišča z umetno travo in zavarovanje igrišč ob šoli  
o mladim iz občine Divača se omogoči brezplačno  uporabo  športne dvorane (1uro) 
o pobuda glede ureditve parkirišča nasproti bencinske črpalke v Divači,  problem parkiranja 

kamionov, obvesti naj se redarsko službo, da si ogleda stanje na terenu.  
 

Pobude podane na Odboru za negospodarstvo:  
• ga. Biserka Grabar  je predlaga, da se v letošnjem letu   izkupiček sredstev iz naslova   

projekta »Mavrica dobrote za otroke brez razlik« nameni plačilu prehrane  za predšolske in 
šoloobvezne otroke iz socialno ogroženih družin v občini, za poravnavo neplačanih obveznosti 
v javnih zavodih za isti namen   in  za obveznosti    razširjenih dejavnosti za otroke. Predlagala 
je, da Komisija za izvedbo projekta  posreduje Javnim zavodom pozive  za podajo predlogov, 
katerim je potrebno priložiti utemeljene obrazložitve.  

 
Pobude podane na Odboru za gospodarstvo:  

• Na podlagi ponovno podane pobude Zadruge SKORŠ Divača, člani Odbora za gospodarstvo 
predlagajo, da se njihovo predlagano parcelo umesti v OPN pri javni razgrnitvi. 

• Člani Odbora predlagajo, da se zunanjega člana Odbora g. Malovec Valterja, zaradi 
neprisotnosti na sejah odbora pozove, da poda odstopno izjavo. 
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Pobude podane na Odboru za prostorsko planiranje :  
• g. Cerkvenik je  predlagal, da je potrebno ponovno premisliti o umestitvi območja obrtne cone 

»SKORŠ« v prostor. Občina naj vsaj izkaže željo po pomoči domačim podjetnikom s tem, da 
umesti njihov predlog v OPN.  

• V zvezi s tem so člani Odbora sprejeli sklep, da se ob javni razgrnitvi OPN  lahko  »SKORŠ« 
ponovno poda predlog za umestitev območja obrtne cone »SKORŠ«, kot pripombo dopolnitve 
OPN-ja.  
 

Pobude podane na Statutarno pravni komisiji:  
• Podan je bil predlog, da se poišče o možnost izboljšave na področju turizma ter predlog o 

posodobitvi Odloka o turistični taksi iz leta 1998. 
• Člani komisije ugotavljajo, da se na področju pravnega svetovanja v okviru delovanja 

Občinske uprave in župana, ni še nič ukrepalo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je župan ob  22.00 uri 
sejo končal. 
 
Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                       Ž U P A N:  
     Tatjana Cerkvenik, l.r                                                                          Drago Božac, l.r.   
 


